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مدیرعاملباشگاهبارســـلونادرمصاحبهباروزنامهورزشی

کاتالونیاتاکیدکردمشکلاتمالیهمیشهوجودداشتهودر

اینفصلهماوجگرفتهامادلیلنمیشودباشگاهبزرگیمثل

بارسلونادستازپیشرفتبردارد،بدونتردید،سالآینده

ســـالبارسلوناستوقهرمانیدرلالیگا،کوپادلریولیگ

قهرماناناروپاراازهماکنونبههوادارانمیلیونیبارسلونادر

سراسرجهانوعدهداد.متناظهاراتبارتومئودرمصاحبه

باالموندودپورتیوورابخوانید.

ازشایعهاخیرآغازمیکنیم،مشکلاتمالیفقطبهخاطر

بحرانویروسکرونانیســـت،فســـادمالـــیراتاچهاندازه

تاییدمیکنید؟

بـــه هیچ عنوان قصد تکذیب مطلق ایـــن موضوع را ندارم، همه 

می دانند که یکی از مدیران در بخش مالی دســـت به صدور دو 

فاکتور مختلف زده بود و این موضوع به موقع زیر ذره بین بازرسان 

قرار گرفت و موضوع با اخراج او و بازگشـــت پول به خزانه بارسلونا 

حل شـــد، ممکن است بار دیگر چنین اتفاقی رخ بدهد که البته 

تلاش می کنیم چنین ماجرایی دیگر تکرار نشود، در هرحال من 

ادعا نمی کنم که هیچ مشـــکلی وجود نداشته و نخواهد داشت. 

اما واژه فساد مالی به صورت کلی و در این سطح را البته که قبول 

ندارم و دوســـت ندارم در این خصـــوص به همه همکاران من در 

باشگاه بزرگ بارسلونا تهمت زده شود.

 ماجرایمسیبهکجارسیدهاست؟

از ابتـــدا هم ماجرای خاصی نبود جز آن چیزهایی که رســـانه ها 

خلق کرده بودند و خودشان هم باور کرده بودند، مسی با بارسلونا 

قرارداد مادام العمر دارد و این کاملا رســـمی است، هیچ مشکلی 

بین مسی و باشگاه بارسلونا وجود ندارد، درعین حال که قرارداد 

رسمی و مادام العمر او وجود دارد، پیش از این هم چند بار اعلام 

کـــرده ام که او انتخاب می کند و در ابتدای هر فصل فرصت دارد 

درباره ماندن در بارســـلونا یا ترک باشـــگاه تصمیم بگیرد. مسی 

بازیکن بزرگی اســـت و البته مثل سایر بازیکنان هرگز بزرگ تر از 

تیمش نیست و ما تصمیمی را اتخاذ می کنیم که به سود کل تیم 

باشد نه به سود یک بازیکن خاص.

بارسلونابرایفروشایوانراکیتیچبهسویاچراغسبزنشان

دادهاست،اینراتاییدمیکنید؟

بله، راکیتیچ خودش این موضوع را از طریق مدیر برنامه با من در 

میان گذاشت، کادر فنی مخالف این تبادل یا فروش بازیکن است 

و راکیتیچ از دید کادر فنی بســـیار ارزشمند است، در هر حال به 

او و انتخابش احترام می گذاریم و باید صبر کنیم تا تصمیم سویا 

و خود بازیکن شـــفاف تر اعلام شود. کاری می کنیم که در نهایت 

به سود بارسلونا باشد.

 الساندروباستونیموردتوجهبارسلوناقرارگرفتهاست؟

بله، همین طور است، این مدافع جوان از دید استعدادیاب های تیم 

شناسایی شده و من هم تلاش می کنم فرآیند خرید و استخدام او 

را تسریع کنم، بازیکن خوبی است و ارتباط ما با باشگاه اینترمیلان 

هم بد نیست و پیش بینی می کنم بدون دردسر این بازیکن جوان 

و خوش آتیه را خریداری کنیم.

 خریدنتوبرزیلیبرایباشگاهیکاشتباهنبود؟

نتو یک دروازه بان خوب است که طبیعتا در این فصل چندان 

وارد میدان نشد و همیشه روی نیمکت بود، ایرادی ندارد 

ما همیشه مطمئن بودیم که اگر برای دروازه بان اصلی 

مشـــکلی پیش بیاید، یـــک دروازه بان خوب و قابل 

اعتماد داریم. او به احتمال زیاد در کنار ما می ماند 

و برای فصل آینده آماده می شـــود، من به دنبال 

مشـــتری برای او نیستم که اگر پیشنهاد خوبی 

دریافت نشد معنای آن شکست باشگاه باشد.

 چقدربرایمربیگریژاویتلاشکردید؟

ژاوی حالا هم مربی بارسلوناست، او در زمینه 

کلاس هـــا مربیگـــری و آکادمی های بزرگ و 

کوچک بارسلونا در امارات، قطر و چند کشور 

از آمریکای جنوبی و آسیا، مشاور امین و مورد 

اعتماد باشگاه است، ژاوی عضوی از خانواده 

بزرگ بارسلوناست و با او قرارداد همکاری چند 

ساله داریم، اگر بخواهد سرمربی تیم اصلی باشد 

وارد مرحله جدی و مهمی خواهیم شد، اما واقعیت این است که 

خود ژاوی چنین موضوعی را دوست ندارد و فعلا به مربیگری در 

سطحی پایین تر فکر می کند تا یک روز با دست پر و کوله باری از 

تجربه به سمت تیم خودش یعنی بارسلونا حرکت کند.

آیاباگواردیولادراینخصوصمذاکرهتازهایصورتگرفتهاست؟

پپ هم از دید همه ما عضوی از خانواده بزرگ بارسلوناست، اما او 

اکنون شغل خودش را دارد و مشغول مربیگری در یک تیم بزرگ 

اســـت، دلیلی ندارد با او مذاکره کنیم، شـــاید روزی به بارسلونا 

بازگردد، اما در این شرایط به دنبال هیچ خبری از سوی او نیستم.

 آیااینصحتداردکهپپدرانتقالاحتمالیگارســـیابه

شماکمککردهاست؟

واقعا چرا باید این اتفاق رخ بدهد؟ هم بارسلونا حرفه ای است و هم 

خود گواردیولا، طرف مذاکره ما باشگاه منچسترسیتی است چطور 

ممکن است چنین اتفاقی رخ بدهد؟ اریک گارسیا مدافع خوبی 

است و اگر می خواهد به بارسلونا بیاید باید چند قدمی هم بردارد و 

منتظر ما نباشد. اگر خود بازیکن نخواهد هیچ کاری پیش نمی رود.

 بهجذبکوتینیونزدیکشدهاید؟

صادقانه بگویم، مشـــکل اصلی در این مورد، مسائل مالی است 

و ما هنوز در این خصوص به نتیجه نرســـیده ایم. کوتینیو بازیکن 

کامل و خوبی است ولی شرایط مالی او کمی پیچیده است، باید 

در این خصوص با مدیر برنامه هایش جلسه داشته باشیم و در این 

خصوص البته چندان خوش بین نیستم.

 بابکامهمکاریخوبیدربارهانتقالسوارسنداشتید!

نباید هم همکاری خوبی داشـــته باشیم، لزومی ندارد هر آنچه 

بکام انتظار دارد، رخ بدهد. او مطمئن بود که سوارس را خریداری 

خواهد کرد و از اطمینان او شگفت زده شدم، چرا باید بازیکن مهم 

و مهاجم اول تیم را به تیم او بفروشیم؟ چون پیشنهادش نجومی 

است؟ بکام باید بداند بین یک باشگاه چینی و باشگاه بارسلونا 

تفاوت هایی وجـــود دارد و هر بازیکنی که او بخواهد لزوما و با 

سرعت خریداری نخواهد شد. از طرفی به فرض هم اگر سوارس 

فروشی بود، قیمت پیشنهادی باشگاه اینترمیامی آمریکا بسیار 

با قیمت کارشناسی شده سوارس فاصله داشت.

 برایانتخاباتآیندهآمادههستید؟رقیب

اصلیشمابازهملاپورتااست؟

آمادگی خاصـــی لازم نـــدارد، هواداران 

باهوش هســـتند و بهتریـــن انتخاب را 

خواهند داشـــت. بـــه نظر مـــن لاپورتا 

انتخاب بارســـلونا را چیزی مثل انتخاب 

ریاست جمهوری در آمریکا می بیند، دلیل 

ندارد خواب و خوراکش را تعطیل کند و مدام 

درحال پیدا کردن یک نقطه ضعف از من باشد، 

به لاپورتا پیشنهاد می کنم به زندگی خودش 

فکـــر کند و از زندگی لذت ببـــرد. او اینگونه 

لطمه خواهد دید. انتخابات بارسلونا بالاخره 

یک روز برگزار می شود و هواداران مدیرعامل 

باشگاه را برای 4 سال آینده انتخاب خواهند 

کرد، من نگران این رخداد مهم نیستم، چیزی که خیلی از آن مهم تر 

است این است که برای فصل آینده آماده باشیم.

 فصلآیندهبرایبارسلونافصلباشکوهیخواهدبود؟

قطعا همین طور اســـت، برای قهرمانـــی در لالیگا، کوپادل ری و 

لیگ قهرمانان اروپا تمام تلاشمان را خواهیم کرد و من با شجاعت 

این وعده قهرمانی را به همه هواداران می دهم. ســـال آینده سال 

بارسلوناست و قهرمانی های پیاپی ما با اتمام بحران کرونا همراه 

خواهد بود و زیباترین جشن های خیابانی را برگزار می کنیم. دوران 

باشـــکوه و طلایی بارسلونا فرا می رسد و هواداران به روزهای آخر 

صبوری خود نزدیک می شوند.

 آیابنیادخیریهبارسلونابهدستورشماوبهخاطرمشکلات

مالیتعطیلشدهاست؟

اصول مشکل اینجاســـت که تصور می کنید چیزی به نام بنیاد 

خیریه بارســـلونا وجود داشته اســـت، باشگاه بارسلونا زیر شاخه 

لاماسیا و آکادمی بارسلونا را در اختیار دارد و غیر از آن دیگر هیچ 

تعهدی در میان نیست. آنچه در رسانه ها به عنوان بنیاد خیریه یا 

ســـازمان مردم نهاد بارسلونا نامیده شد اشاره داشت به شرکتی 

کاملا مستقل که قرار بود از ما کمک بگیرد و البته در چند نوبت 

این کمک های انساندوستانه صورت گرفت، اما اکنون اولویت ها 

تغییر کرده و باید به امور مهم تری رســـیدگی کنیم، بارســـلونا در 

راستای ایفای مسئولیت اجتماعی خود همیشه پیشتاز بوده است 

و دلیلی ندارد جزئیات کمک های باشگاه را برای اثبات جرمی که 

مرتکب نشده ایم، برای همه شرح بدهیم، در این شفافیت در اوج 

است و هیچ چیزی برای پنهان کاری وجود ندارد.

 آیاقراراستبرایبازســـازینوکمپازشهرداریبارسلونا

وامدریافتکنید؟

هرگز چنین اتفاقی رخ نخواهد داد، باشگاه بارسلونا از شهرداری 

بارسلونا طلبکار اســـت. نیازی به چنین وامی نیست، کاری که 

شهرداری بارسلونا باید انجام دهد، انجام وظایف است، آنها باید 

درخصوص مترو با باشـــگاه همکاری داشـــته باشند و این ربطی 

به مســـائل مالی ندارد، در همه جای دنیای شهرداری با تیم اول 

فوتبال آن شهر نهایت همکاری را دارد، اما حالا ما باید حتی برای 

پاکیزه نگاه داشتن خیابان اطراف نوکمپ هم هزینه پرداخت کنیم 

و این بی انصافی است.

گفتوگو
یکــیازدلمشــغولیهایبــزرگ

یــاســهمیه ورزشــکارانیکــه

المپیــکراکســبکردهانــدیــااین

ــک ــهدرالمپی ــدک ــانسرادارن ش

توکیــوحضــورداشــتهباشــندایــناســتکــهبــاتوجــهبــهتعطیلــیرقابتهــای

ــیازآمادگــیقــرار داخلــیوبینالمللــینتواننــدخودشــانرادرســطحخوب

ــه دهنــدوازایــنرونتواننــدنمایــشدلچســبیازخــوددرایــنرقابتهــاارائ

کننــد.ورزشهــایرزمــیوورزشــکارانشجــزءهمینافرادیهســتندکهنهتنها

درهیــچرقابــتداخلــیوبینالمللــیبــهمیــداننمیرونــدبلکــههمچنــانبــا

چــراغســبزســتادمبــارزهبــاکرونــادرورزشبــرایشــروعتمریناتشــانمواجــه

نشــدهاندوهمیــناتفــاقســببشــدهکــهآنهــاازفرمایــدهآلخارجشــدهوحالا

چشــمانتظــارایــنباشــندکــهحداقــلمجــوزشــروعتمرینــاتخــودرادریافــت

کننــد.درخصــوصایــنمــوارددیــروزفرصتــیدســتدادتــابــاملیپــوشکاراتــه

کشــورمانصحبــتکنیــم.گفتوگــوی»فرهیختــگان«باســجادگنــجزادهرادر

ــد. ــهمیخوانی ادام

فکرمیکنیمکمکمازوضعموجودکلافهشدهایدوبرایآغازتمریناتلحظه

شماریمیکنید؟

نمی توانم اسم این حس را کلافگی بگذارم شاید بهتر باشد بگویم که دلتنگ شده ام که 

همه چیز به حالت اولیه برگردد و ما هم بتوانیم در تمرینات حاضر شویم و برای حضور 

در اردوهای ملی و بازی های مختلف خودمان را آماده کنیم. ما ورزشکاران باید همیشه 

خودمان را در چالش های مختلف قرار دهیم تا  انگیزه مان برای تمرینات چندین برابر شود 

و متاسفانه با این اوضاع و احوال نمی توانیم خودمان را به چالش بکشیم. 

برایاینکهازقافلهعقبنمانیوبتوانیخودترادرفرمایدهآلنگهداریچه

برنامهایچیدهای؟

مدتی بود که تمرین نمی کردم ولی از دیروز مجددا کارم را شروع کرده ام و مشغول تمرینات 

هوازی هستم تا بتوانم به فرم ایده آل برگردم. فعلا تمریناتم را با کش دنبال می کنم، اما 

خب به مرور زمان تمرینات کاراته را هم آغاز می کنم تا شرایط خوبی برای خودم ایجاد کنم. 

یعنیباوجودممنوعیتیکهبرایتمریناترزمیدرنظرگرفتهشدهقصدداری

تمریناتکاراتهراآغازکنی؟

خوشبختانه من در خانواده ای حضور دارم که تمام برادرانم کاراته کا هستند و می توانم از 

آنها در تمرینات کاراته کمک بگیرم تا خیلی هم از تمرینات تخصصی دور نمانده باشم و 

در کل از این بابت خیالم راحت است که حریف تمرینی دارم. اما باز هم تاکید می کنم که 

ورزش بدون چالش و رقابت چندان جالب نیست و ایجاد  انگیزه نمی کند. 

نمیدانیچهزمانیقراراستمسابقاتاستارتبخورد؟

زمانی که به ما اعلام کرده اند فروردین ماه سال آینده است که این هم زمان خیلی دوری 

نیست و چشم به هم بزنیم باید رقابت هایمان را آغاز کنیم. البته این احتمال می رود که 

باز هم زمان شروع را به تعویق بیندازند اما ما امیدواریم که این اتفاق نیفتد. 

باشرایطیکهویروسکرونادرکشورایجادکرده،صلاحورزشوورزشکارانرادر

چهمیبینی؟تعطیلیرقابتهایاآغازمجددتمریناتوبازیهایلیگ؟

باید ببینیم که هدف چیست. الان بازی های فوتبال را آغاز کرده اند اما تنها هدف آنها 

این بود که لیگ را به پایان برسانند و تعیین نتیجه شود و هیچ  انگیزه بین المللی برای 

برافراشته شدن پرچم تیم ملی در آن دیده نمی شود. اما آیا شرایط کاراته هم همین شکلی 

است؟ ما باید در رقابت های مهم المپیک به میدان برویم و برای کسب مدال تلاش 

کنیم و این نه تنها برای ورزشکاران و مردم کشور جذاب است بلکه برای همه مسئولان و 

فدراسیون ها هم اهمیت دارد. من احساس می کنم رشته های المپیکی هرچه سریع تر 

باید کار خودشان را آغاز کنند تا با آمادگی کامل در المپیک حاضر شوند. ما باید پرچم 

کشورمان را در دنیا برافراشته کنیم و برای رسیدن به این مهم باید یک عزم همگانی وجود 

داشته باشد و تصمیماتی گرفته شود که کاملا درست باشد. 

ازوضعیترقبایتاندرالمپیکوکشورهاییکهدرکاراتهصاحبنامهستند

خبرداری؟

بله، همه این کشورها اردوهایشان را آغاز کرده اند و همین موضوع باید برای ما هم الگو 

قرار بگیرد. چین، ترکیه، آلمان و فرانسه همین حالا که من با شما حرف می زنم در اردو 

هستند و ژاپن هم اصلا تمرین و مسابقات شان را تعطیل نکرد. 

پسبااینحساببایدنگرانشرایطونتایجتیمهایماندرالمپیکباشیم.

ما ورزشکاران همه تلاش خود را می کنیم که در بهترین فرم به مسابقات اعزام شویم، 

اما این را می گویم که اگر مدال می خواهیم باید زودتر کار را آغاز کنیم. درست است که 

خودمان تمرینات مان را دنبال می کنیم اما تمرین در اردوهای تیم ملی و زیرنظر مربیان 

چیز دیگری است و می تواند ما را در ایده آل ترین شرایط ممکن قرار دهد. 

مربیانتیمملیوضعیتشماراپیگیریمیکنند؟

بله، اگر کم نگفته باشم تقریبا روزانه و آن هم در چند نوبت با استاد هروی و سایر مربیانم 

صحبت می کنم و مدام از لحظه به لحظه تمریناتم گزارش می دهم و این درخصوص سایر 

ورزشکاران هم رخ می دهد اما این ارتباط از راه دور است و باید شرایطی مهیا شود که 

بتوانیم از نزدیک زیرنظر این اساتید تمرین کنیم. 

بااینشرایطفکرمیکنییکالمپیککمافتوخیزراشاهدباشیم؟

من احساس می کنم ما در ورزش های رکوردی شاهد هیچ جابه جایی رکوردی نباشیم 

مگر اینکه ورزشکاران این رشته ها حسابی در همین مدت قرنطینه تمرین کرده باشند، 

اما در رشته های دیگر مثل کاراته من بعید می دانم که از لحاظ کیفی سطح مسابقات 

پایین بیاید. قطعا با بهبود شرایط ما ذهن خود را برای این رقابت ها آماده می کنیم و با 

تمام تمرکز تمرین می کنیم تا بهترین نتایج را در این رقابت ها کسب کنیم. فعلا که تمام 

مسابقات داخلی و خارجی یک سال به تعویق افتاده و ما باید دعا کنیم که در زمان مقرر 

همه چیز آغاز شده و ما هم بتوانیم کارمان را آغاز کنیم. 

سجادگنجزادهدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:همهرقبایمادراردوهستند

فوتبال را شروع کردند اما کاراته المپیکی تعطیل است آرش محمدی
روزنامهنگار

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

بابک سرانی آذر
مترجم

آگهی مناقصه 
دستگاهمناقصهگذار: دانشگاهآزاداسلامیواحدتهرانمرکزی

موضوعمناقصه:سرویس و نگهداری آسانسورهای ساختمان های دانشگاه به جز 

مجتمع دانشگاهی ولایت )سوهانک(

مهلتمراجعهبرایاطلاعازشرایطمناقصهودریافتاسناد:

از تاریخ 99/5/14 لغایت 99/5/28 

بابتدریافتاسنادبهسایتیاحضوراًبهآدرسزیرمراجعهفرمائید:

 http://financial.iauctb.ac.ir/fa/page/1076/مناقصه

تهران – بزرگراه ارتش- خیابان سوهانی )سوهانک( – دانشگاه آزاد اسلامی تهران 

مرکز – ساختمان ستادی – ولایت 7 – طبقه ششم – اداره کمیسیون معاملات - جهت 

کسب اطلاعات بیشتر با کارشناس فنی به شماره 44600016 - 44600015 

تماس حاصل فرمائید.

مهلتارائهپاکات:تا پایان وقت اداری روز سه شنبه مورخ 99/5/28

مدارکموردنیازدرزمانتحویلپاکات:فیش واریزی بابت خرید اسناد مناقصه به 

مبلغ 1/000/000 ریال به حساب شماره 0110992839000 بانک ملی شعبه 

قنات کوثر )غیرقابل استرداد(

ـــان  ـــش- خیاب ـــراه ارت ـــران – بزرگ ـــاکاتمناقصـــه:ته ـــودتپ ـــلوع محـــلتحوی

ــاختمان  ــز – سـ ــران مرکـ ــلامی تهـ ــگاه آزاد اسـ ــوهانک( – دانشـ ــوهانی )سـ سـ

ســـتادی )ولایـــت 7(  – طبقـــه هشـــتم – اداره حراســـت - )پاکت هـــا به صـــورت 

لاک و مهـــر تحویـــل گـــردد(

دانشگاه در رد یا قبول یک یا همه پیشنهادات مختار و پرداخت هزینه آگهی به عهده 

برنده مناقصه می باشد.

آگهی مناقصه نوبت اول
دانشــگاهآزاداســلامیواحــدکرمــان قصــد دارد خدمــات تنظیف 

بخشــی از ســاختمان های ســایت دانشــگاه را از طریــق مناقصــه بــه 

اشــخاص حقیقــی و یــا حقوقــی واجــد شــرایط واگــذار نمایــد لــذا از 

کلیــه متقاضیــان دعــوت می شــود جهت کســب اطلاعــات و دریافت 

مــدارک همــه روزه )بــه جزایــام تعطیــل و پنجشــنبه ها( بــه دانشــگاه 

و یــا بــه ســایت دانشــگاه بــه نشــانی ذیل الذکــر مراجعــه نماینــد .

ــه نشــانی مــکانومهلــتدریافــتمــدارک: ســایت دانشــگاه ب

ــیون  ــه کمیس ــا دبیرخان ــات و ی ــمت مناقص www.Iauk.ac.ir قس

معامــلات دانشــگاه واقــع در ســاختمان اداری شــماره یــک - از تاریخ 

درج آگهــی لغایــت چهــار شــنبه 99/5/29 

ــت اداری  ــان وق ــا پای ــنهادات: ت ــلیمپیش ــکانتس ــتوم مهل

چهارشــنبه 99/5/29- اداره حراســت دانشــگاه- ســاختمان اداری 

شــماره یــک 

ســایر شــرایط در اســناد مناقصــه منــدرج اســت. دانشــگاه در 

ــارات  ــا دارای اختی ــا رد آنه ــرارداد ی ــاد ق ــنهادات و انعق ــول پیش قب

تــام می باشــد و هزینــه درج آگهــی منتشــره در روزنامــه سراســری 

ــت. ــه اس ــده مناقص ــده برن ــی برعه و محل

دانشگاهآزاداسلامیواحدکرمان

آگهی مناقصه مرحله دوم
دستگاهمناقصهگذار:دانشگاهآزاداسلامیواحدتهرانمرکزی 

موضـوعمناقصـه:خریـد و نصـب و راه انـدازی سیسـتم اعـلام حریـق مجتمـع 

دانشـگاهی آیت الـه هاشـمی

مهلتمراجعهبرایاطلاعازشرایطمناقصهودریافتاسناد:

از تاریخ14 /99/5 لغایت 99/5/28

بابتدریافتاسنادبهسایتیاحضوراًبهآدرسزیرمراجعهفرمائید:

 http://financial.iauctb.ac.ir/fa/page/1076/مناقصه

تهران – بزرگراه ارتش- خیابان سوهانی )سوهانک( – دانشگاه آزاد اسلامی تهران 

مرکز – ساختمان ستادی )ولایت 7 ( – طبقه ششم – اداره کمیسیون معاملات - جهت 

کسب اطلاعات بیشتر با کارشناس فنی به شماره 44600016 - 44600015 

تماس حاصل فرمائید.

مهلتارائهپاکات:تا پایان وقت اداری روز سه شنبه مورخ 99/5/28

مدارکموردنیازدرزمانتحویلپاکات:

فیش واریزی بابت خرید اسناد مناقصه به مبلغ 1/000/000 ریال به حساب شماره 

0110992839000 بانک ملی شعبه قنات کوثر)غیر قابل استرداد(

محلتحویلوعودتپاکاتمناقصه:

تهران – بزرگراه ارتش- خیابان سوهانی )سوهانک( – دانشگاه آزاد اسلامی تهران 

مرکز – ساختمان ستادی )ولایت 7( – طبقه هشتم – اداره حراست - )پاکت ها به صورت 

لاک و مهر تحویل گردد(

دانشگاه در رد یا قبول یک یا همه پیشنهادات مختار و پرداخت هزینه آگهی به عهده 

برنده مناقصه می باشد.

نوبت سوم آگهی مزایده
دستگاهمزایدهگذار:دانشگاهآزاداسلامیواحدتهرانمرکزی

موضوعمزایده:فروش ضایعات آهن آلات و لوازم اداری مستعمل

مهلتمراجعهبرایاطلاعازشرایطمزایدهودریافتاسناد:

از تاریخ 99/5/14 لغایت 99/5/28 

بابتدریافتاسنادبهسایتیاحضوراًبهآدرسزیرمراجعهفرمائید:

 http://financial.iauctb.ac.ir/fa/page/1076/مناقصه

تهران – بزرگراه ارتش- خیابان سوهانی )سوهانک( – دانشگاه آزاد اسلامی تهران 

مرکز – ساختمان ستادی – ولایت 7 – طبقه ششم – اداره کمیسیون معاملات - جهت 

کسب اطلاعات بیشتر با کارشناس فنی به شماره 44600016 - 44600015 

تماس حاصل فرمائید.

مهلتارائهپاکات:

تا پایان وقت اداری روز سه شنبه مورخ 99/5/28

مدارکموردنیازدرزمانتحویلپاکات:

فیش واریزی بابت خرید اسناد مزایده به مبلغ 1/000/000 ریال به حساب شماره 

0110992839000 بانک ملی شعبه قنات کوثر )غیرقابل استرداد(

محلتحویلوعودتپاکاتمزایده:

تهران – بزرگراه ارتش- خیابان سوهانی )سوهانک( – دانشگاه آزاد اسلامی تهران مرکز 

– ساختمان ستادی )ولایت 7 ( – طبقه هشتم – اداره حراست - )پاکت ها به صورت 

لاک و مهر تحویل گردد(

 دانشگاه در رد یا قبول یک یا همه پیشنهادات مختار و پرداخت هزینه آگهی به عهده 

برنده مزایده می باشد.

نوبت چهارم

بارتومئو:مشکلیبامسینداریم،باگواردیولامذاکرهنکردهایم

سال آینده بدون تردید سال بارسلوناست


